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UITNODIGING
Hierbij wordt u van harte uitgenodigd tot het bijwonen van de voorjaarsvergadering van de PvdA, afdeling Hoogeveen.
De vergadering wordt gehouden op 17 mei 2017, 20.00 uur, in MFC De Magneet.

Het stof van de Tweede Kamerverkiezingen is amper 
neergedaald en de dreun is nog nauwelijks verwerkt 
maar we gaan onze schouders rechten en stomen 
op naar de volgende verkiezingen: op 21 maart 2017 
Gemeenteraadsverkiezingen.

Het afdelingsbestuur is druk bezig met de voorbereidingen. 
Dat heeft ondertussen ten eerste geresulteerd in 
de benoeming van een commissie die zich met het 
verkiezingsprogramma gaat bezighouden. Dat zijn Henk 
Zwiep (voorzitter), Inge Oosting, Ida Gerda Emmens en 
Stan van Eck. Kandidaat-bestuurslid Louise Brink kijkt 
taalkundig mee.

Daarnaast is er een kandidaatstellingscommissie 
aangesteld. Dit gaat om Wietze van der Zwaag, Klaas Smid, 
Gerrit Brand, Arjan van Weert en Martin van ter Beek. 
Gezocht wordt nog naar een vrouwelijke deelnemer.
Verder zijn de profielschetsen gereed, zie elders in de Rooie 
Vener en is de werving van kandidaten gestart.

Ten slotte is vermeldenswaard dat ook de campagne al 
wordt opgetuigd. Er is zelfs al een nieuwe slogan waarmee 
we de verkiezingen ingaan: Hoogeveen maken we samen! 

Stan van Eck en Ida Gerda Emmens leggen elders in dit 
blad uit wat daarbij het achterliggende motief is.

Aan u als afdelingslid willen wij graag de oproep doen 
om ons te steunen. Dat kan op verschillende manieren. 
Uiteraard kan altijd de verkiezingskas worden gesponsord 
met extra bijdragen. Neemt u daarvoor contact op met onze 
penningmeester Gert Huijgen. 

Ook kunt u zich actief inzetten voor de activiteiten die 
worden georganiseerd. Belangstelling? Meldt u zich bij Stan 
van Eck en Ida Gerda Emmens. Zij plaatsen u op een lijst 
en geven aan wanneer en waar u wordt verwacht. Uiteraard 
duurt het nog even maar we hebben veel mensen nodig dus 
u kunt er niet vroeg genoeg bij zijn.

En tenslotte: we zoeken kandidaten voor de kandidatenlijst. 
Ben u zelf geïnteresseerd of kent u iemand in uw omgeving 
die geschikt kan zijn? Meldt het aan de secretaris van het 
bestuur, Henk Zwiep, en wij nemen contact met u of met 
die ander op!

Adresgegevens van genoemde personen vindt u achterin de 
Rooie Vener

1. Opening

2. Vaststellen agenda

3. Verslag ledenvergadering  
 22 oktober 2016

4. Jaarrekening 2016,  
 toelichting door Gert Huijgen

5. Verslag kascommissie 2016

6. Benoeming kascommissie 2017

7. Jaarverslag bestuur,  
 toelichting door Hendrikus Loof 

8. Jaarverslag fractie,  
 toelichting door Inge Oosting

9. Bestuursverkiezingen
 -  Kandidaten algemeen bestuur:  
  Tjark Mulder en Louise Brink

 -  Aftredend en herkiesbaar:  
  Gert Huijgen

 PAUZE

10. Programma na de pauze

11. Sluiting (22.00 uur)AG
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UITNODIGIG LEDENVERGADERING
VAN DE PVDA HOOGEVEEN

OP WOENSDAG 27 MAART 2024
LOCATIE: HET ANKER

OTTO ZOMERWEG 1, 7913 AE HOLLANDSCHEVELD
AANVANG: 19.30 UURU
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01. Opening

02. Vaststelling agenda

03. Mededelingen

04. Verslagen vorige vergaderingen

05. Verslag kascommissie benoeming nieuwe kascommissie

06. Goedkeuring jaarrekening 

      Pauze

07. Jaarverslag fractie

08. Vanuit de fractie

09. Samenwerken met Groen Links in Hoogeveen

10. Rondvraag 

11. Sluiting
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• Nieuwe bestuurscultuur: Omtzigtig de formatietafel verlaten
• Manus: Ajax heeft last van Steven Bergpijn
• Plasterk: PvdA? Daar heb ik geen actieve herinneringen aan
• Boris Nadezjduit
• Yesilgöz: liber-aal
• M. van den Oever: boerenlijder
• Omtzigt: Dat met die tegenvallers valt me tegen van de informateur
• Ma Flodder-vdPlas: Ze zeggen dat ik niet kan rekenen,  

maar ik reken er toch op dat Boer Biet op Landbouw komt
• Joeri Pool: de hele oostkant van het ijzeren gordijn in één persoon
• Manus: Boerenagendapunt: Grien Deal
• Tip voor Joop van den Ende: 1000 dagen demissionair – Mark Rutte, de musical
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De winter lijkt voorbij, de temperatuur buiten kondigt het voorjaar aan. Ook al is het 
nog maar februari als ik dit schrijf, toch komen de eerste voorjaarsbloeiers al met hun 
kopjes boven de grond.

Een nieuw begin in een nieuw jaar. Achteromkijkend 
naar 2023 denk ik terug aan een bewogen jaar. Een 
jaar waarin we ons actief en trouw raads- én bestuurs-
lid van onze afdeling verloren; Gert Huigen. Verderop 
in de Rooievener vindt u zijn in memoriam.

Een jaar ook waarin we de Tweede Kamerverkiezin-
gen samen met GroenLinks optimistisch zijn gestart, 
maar niet de grote winst hebben kunnen verzilveren. 
We zijn hoog geëindigd als nummer 2 en hebben een 
flinke vinger in de pap in de Tweede Kamer, maar toch 
hadden we stiekem op meer gehoopt. Voor Drenthe 
is Elke Slagt- Tichelman vanuit GroenLinks beëdigd 
als lid van de Tweede Kamer. Een mooi resultaat maar 
jammer genoeg mistte Inge Oosting net de slag om 
de kiezer. Beiden hebben volop campagne gevoerd 
om de partijen en Drenthe goed op de kaart te zet-
ten. Daarnaast hebben we een fantastische campagne 
gedraaid in Hoogeveen zelf, met ºdank aan het cam-
pagneteam van PvdA én Groenlinks Hoogeveen. Wat 
was het een mooi gezicht om overal de rode en groene 
jasje te zien in de gemeente Hoogeveen. Samen sterk!

Nu echter, meer dan ooit, is het zaak om ons blijvend 
te laten zien. Terwijl ik dit schrijf rommelt het nog flink 
in Den Haag, de coalitie is nog lang niet gevormd. Het 
is daarom belangrijk om onze boodschap te blijven uit-
dragen. Wie weet wat 2024 nog brengt als het om de 
Tweede Kamer gaat.

We beginnen echter met de Europese verkiezingen op 
6 juni 2024. We hebben voor Europa in Bas Eickhout 
een goede lijsttrekker gevonden. Bas vertelde onlangs 
op de site van Groenlinks/PvdA dat hij het een “grote 
eer” vindt dat hij door beide partijen is gekozen. Hij zei 

verder dat “GroenLinks en PvdA in de afgelopen jaren 
steeds nauwer zijn gaan samenwerken. We hebben 
een rood-groene stempel kunnen drukken op de ver-
schillende Europese wetten. Nu extreemrechts op de 
deur klopt, is het belangrijk deze samenwerking verder 
te intensiveren.”

Lees zijn profiel verder op: https://groenlinkspvda.nl/
profiel-bas-eickhout/

Zijn we nu in alles al samen? Nee, we zijn en blijven in 
eerste instantie PvdA-ers.

We maken er weer een mooi PvdA jaar van waarin we 
ons laten zien als de partij die voor socialer en groener 
gaat. We rekenen op uw steun en bijdrage in woord 
en daad. Doe mee, denk mee! Ik kan het niet genoeg 
zeggen, maar we hebben u echt nodig. Meld u aan bij 
zantinghalie@gmail.com.

Tot slot wil ik iedereen van harte uitnodigen voor onze 
algemene ledenvergadering van 27 maart 2024. Dit 
keer in ‘t Anker  Aanvang 19.30 uur.

Een mooi moment om elkaar weer te spreken, te ont-
moeten en van gedachten te wisselen over alles wat 
ons PvdA-hart bezighoudt.

Graag tot ziens op 27 maart.
tekst: Alie Zantingh beeld:  Pixabay garten-gg

VAN DE VOORZITTER
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JAARVERSLAG 
BESTUUR 

2023
Het jaar 2023 stond in het teken van de Tweede Kamerverkiezing met een gezamenlijke lijst GroenLinks/PvdA. 
Ook landelijk was hiermee de samenwerking een feit. We hebben daarom samen met GroenLInks campagne 
gevoerd in Hoogeveen en in de buitendorpen. Dat is aan beide kanten goed bevallen. Beide besturen van 
GroenLinks en PvdA hebben vervolgens samengezeten om een plan voor verdere samenwerking op te stellen. 
Wat kunnen we voor elkaar én met elkaar betekenen voor Hoogeveen. 

We zetten in op thema activiteiten die beide partijen aan het hart gaan of interesseren. Zo is er onder leiding en 
met uitleg van de historische kring Hoogeveen een rondwandeling gehouden in de Hoofdstraat en omgeving. 
De gevels van de panden in de Hoofdstraat hebben meer betekenis dan je op het eerste gezicht zou denken!.

Er veranderde ook wat in de samenstelling van het bestuur. Ad Verschoor is toegetreden in het bestuur en Lou-
ise Brink is officieel als secretaris aangesteld. We zijn daarmee nog niet op volle sterkte maar voldoen aan de 
minimumeis en daar zijn we blij mee.

Het bestuur ziet er nu als volgt uit:

Louise Brink (secretaris), Anton Benjamins (penningmeester), Ad Verschoor (lid) en Alie Zantingh (voorzitter).  
We blijven op zoek naar versterking binnen ons bestuur.

In 2023 vonden de verkiezingen voor de Tweede Kamer plaats. Voor Hoogeveen bijzonder, omdat fractievoor-
zitter Inge Oosting opnieuw kandidaat was voor een plek in Den Haag. Ze stond op de 30e plaats. Helaas bleek 
dit niet genoeg voor een plek in de Tweede Kamer. Wel heeft de combinatie GroenLinks/PvdA een mooie ver-
kiezingsuitslag geboekt met 25 zetels.

Het jaar 2024 is ook een verkiezingsjaar. In dit jaar vinden namelijk de Europese verkiezingen plaats. Deze ver-
kiezingen gaan we ook in met een gezamenlijke lijst.

 Er was verder op regelmatige basis overleg tussen bestuur en fractie, Beiden proberen zoveel mogelijk met een 
vertegenwoordiging elkaars vergaderingen te bezoeken. Er werden in 2023 ook weer de gebruikelijke ledenver-
gaderingen georganiseerd.

Activiteiten die verder in 2023 hebben plaatsgevonden:
• Het houden van algemene ledenvergaderingen
• Rondbrengen van rozen aan de leden van 70 jaar en ouder
• Het uitbrengen van de Rooie Vener.
• Aanwezig zijn op de jaarmarkt in Elim
• Onderhouden van contact en bijwonen van de fractievergaderingen.

Al met al kijken we met een goed gevoel terug op het jaar 2023. We danken iedereen die zijn of haar steentje 
hieraan heeft bijgedragen en zien 2024 vol vertrouwen, maar ook nieuwsgierig tegemoet.

tekst: Alie Zantingh beed: PvdA Groenlinks 

Nederland
weer

vooruit

Samen kan het.
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De titel van onze bijdrage aan de raadsvergadering over de begroting 2024 luidde 
‘Het kon minder’. Hoogeveen heeft in 2023 weer kleur op de wangen gekregen.  
Er wordt weer geïnvesteerd in het sociale gezicht van Hoogeveen en achterstanden 
worden ingelopen. Naast ‘rood’ investeren we ook in ‘groen’.

Waar hebben we ons in 2023 voor en achter de schermen succesvol voor ingezet? Een kleine greep:
• Onderduikersmuseum De Duikelaar in Nieuwlande krijgt structureel subsidie.
• De tekst van Artikel-1 van de Grondwet krijgt een belangrijke plek binnen het raadhuis van Hoogeveen.
• Tijdelijke uitbreiding zondagsopenstelling omgezet naar definitief.
• Vrijstelling grafrechten voor oud-KNIL-militairen en hun partners.
• Voor de raad afgeschreven iPads worden via SWW verdeeld onder gezinnen die zelf geen mogelijkheden 

tot aanschaf hebben.
• Erkenning d’Olde Bieb als buurthuis voor Wolfsbos.
• 1.000 gratis kaarten theaterspektakel Boer Koekoek voor minima.
• Oprichting werkgroep Jeugd & Politiek.
• Het Podium wordt uitgebreid.
• De weg naar de opening van een coffeeshop is ingeslagen.
• Een nieuw zwembad voor Hoogeveen staat hoog op de raadsagenda.

Via vragen en moties brachten we veel onderwerpen onder de aandacht die nu nog lopende zijn; van Graanfabriek 
(vestiging arbeidsmigranten) tot subsidie kinderspelweken. Ook werd een groot aantal werkbezoeken afgelegd; 
van vliegveld tot voedselbank. De fractievoorzitter nam namens de fractie deel aan de vertrouwenscommissie die 
op zoek ging naar een nieuwe burgemeester voor Hoogeveen.

Saskia Manusama heeft in 2023 de raad en daarmee onze fractie verlaten. Met hetzelfde sociale hart, passie en 
energie is zij aan de slag gegaan bij SWW en Samenwerkingsorganisatie De Wolden Hoogeveen. Het zijn func-
ties die niet te verenigen zijn met het raadslidmaatschap. Gelukkig stond in de persoon van Jan de Goede al een 
uitstekend opvolger klaar. Jan draait al vanaf de installatie van de huidige gemeenteraad volop mee in fractie en 
was tijdens het zwangerschapsverlof van Lisa al raadslid. Op de achtergrond is Saskia nog steeds betrokken bij 
de fractie.

De fractie heeft in 2023 een oude traditie in ere hersteld: het fractieweekend in Zwartsluis. Onder leiding van een 
externe trainer hebben we gewerkt aan teamvorming en plannen gesmeed voor de toekomst. De tweede dag wa-
ren onze collega’s van GroenLinks hierbij aanwezig.

De fractie staat in goede verbinding met onze PvdA-wethouder Mark Tuit. Elk vanuit de eigen rol, respectievelijk 
als raadsfractie en als bestuurder, weten we elkaar over en weer goed te vinden. Ook de contacten met de overi-
ge collegeleden en de andere partijen, zowel coalitie als niet-coalitie, zijn uitstekend. Het is een lijn die we graag 
doortrekken naar 2024 en verder.

tekst: Jan Bauer, Wolter Dekker, Stan van Eck, Jan de Goede, Lisa Charlotte Schonewille en 
 Saskia Manusama (raadslid tot begin oktober 2023) 

beeld:. Pixabay blickpixel

JAARVERSLAG 
FRACTIE 

2023
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VERSLAG 
LEDENVERGADERING 

25 MAART 2023

1. OPENING
Ad interimvoorzitter Alie Zantingh heet de aanwezigen welkom. Daarbij is een speciaal welkom voor 
Rieks Metselaar uit Elim. 

2. VASTSTELLEN AGENDA
Bij punt 13, worden het college en het gewest toegevoegd. Verder vastgesteld.

3. MEDEDELINGEN
geen

4. VOORZITTERSCHAP
Johan Rumahloine: Alie Zantingh heeft te kennen gegeven dat zij voorzitter wil zijn van het afdelingsbestuur. 
Hij vraagt of de aanwezigen daarmee akkoord kunnen gaan. Dat gebeurt unaniem en met applaus.

5. JUBILARISSEN
Speciaal uitgenodigd voor vandaag is Rieks Metselaar uit Elim. Meer dan 60 jaar is Rieks lid van de partij en lan-
ge tijd actief geweest binnen de afdeling Hoogeveen. Hoewel in de partij 60 jaar geen officieel jubileum is wordt 
hij tijdens de vergadering in het zonnetjes gezet. De voorzitter haalt een aantal voorbeelden aan waaruit de 
betrokkenheid bij de partij en het sociale hart van Rieks blijkt. Er is voor hem een bos met, uiteraard, rode rozen.

6. VERSLAG VAN DE LEDENVERGADERING VAN 24-10-2022
wordt vastgesteld

7. JAARVERSLAG BESTUUR 2022
is vastgesteld

8. JAARREKENING
De penningmeester licht toe en beantwoord naar tevredenheid vragen. De jaarrekening is inmiddels door het 
partijbureau goedgekeurd. Dat gebeurt nu ook door de aanwezige leden.

9. CONTROLE KASCOMMISSIE
De leden Gert Huigen en Hendrikus Loof hebben de kas in orde bevonden. De nieuwe kascommissie zal be-
staan uit Wijnhout Punt, Hendrikus Loof. Reserve wordt Martin van ter Beek.

10. JAARVERSLAG FRACTIE
Dit punt wordt samengevoegd met punt 12 en 13 een aangevuld met College en Gewest. 

Fractie: Er wordt momenteel gewerkt met een fractie-nieuwsbrief op de website. Deze wordt op korte termijn 
door de fractie geëvalueerd. Er wordt de suggestie gedaan deze ook te mailen aan de leden. Dat wordt meege-
nomen in de evaluatie.

In principe zou ook de RooieVener op meer plaatsen gepubliceerd kunnen worden. Ook dit wordt besproken in 
bestuur/fractie.

Vraag: hoe is de stand van zaken in de na-zakencollege-periode? Sfeer, samenwerking?

Deze ledenvergadering werd gehouden in Dorpshuis Stuifzand
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Stan van Eck: er is een goede sfeer in de raad, de samenwerking verloopt goed zowel binnen als buiten de coa-
litie. Wel is “het zuur” in sommige fracties nog merkbaar. De houding van de fractie is: de hand blijven uitsteken. 
Het contact met de 4 fractievoorzitters is goed, ze vinden dat ook belangrijk. Dingen blijven niet nasudderen. 
Verhouding met Groen Links, SP en D66 is ook goed. 

Vraag: goede sfeer is belangrijk maar zorg ook dat onze kleur zichtbaar blijft. Een vraag over de boerenvlag 
wordt door Stan beantwoord: het is een zaak van goede afwegingen op dat moment te maken. Overigens zal er 
nagedacht worden over het vlaggenprotocol.

Stan licht de procedure rondom de benoeming van een nieuwe burgemeester uit. 

College: begonnen in een tuin met achterstallig onderhoud. Goede verhoudingen, vanuit vertrouwen en elkaar 
wat gunnen. Kleur van onze partij in het college hoog en drooghouden betekent veel investeren in het sociaal 
domein.

• Wat is er nodig om het sociale gezicht te versterken? 

• Wat hebben we achterliggend in moeten leveren en hoe krijgen we dat weer op orde.

Gebiedswethouders, ze zijn veel op stap en in gesprek in en met het werkveld.

De situatie rondom Scala passeert de revue. De oorzaak ligt buiten de gemeenten, keuzes in het verleden heb-
ben oa geleid tot deze situatie, maar benadrukt wordt dat het geen bestuurlijk wanprestatie is. Omdat dit grote 
groepen mensen treft en een belangrijk deel is van talentontwikkeling hoort het bij de PvdA om ervoor te staan 
dat muziekonderwijs voor iedereen toegankelijk is.

Gewest: Er is overal campagne gevoerd en de uitslag heeft niet gebracht wat we hoopten. De BBB veruit de 
grootste. Vrijwel alle partijen hebben verloren. Er zijn inmiddels initiatieven voor overleg met alle partijen die in het 
gewest vertegenwoordigd waren. De indruk is dat de BBB zich zorgvuldig heeft voorbereid op hun taak in de pro-
vincie. In de komende weken zal helder worden welke mogelijkheden er zijn voor de PvdA. Meedoen als we een bij 
ons horende rol krijgen, maar zeker niet om een leemte te vullen en een coalitie die niet bij ons past.

Er wordt aanvullend gevraagd of er weer zoiets als een spreekuur in de Lekkernij kan komen. Alie legt uit dat we 
als bestuur brainstormen naar mogelijkheden om met meer contact met inwoners te organiseren.

14. SAMENWERKING ANDERE AFDELINGEN
Er zijn gesprekken geweest met de afdelingen van de Wolden, Meppel en Westerveld. Deze drie zijn al langer 
bezig om tot een samenwerking te komen, ook in verband met hun ledenaantal. Zij hebben, voordat wij benaderd 
zijn, al een intentieverklaring opgesteld. Die gaat uit vanuit een overkoepelend bestuur waaronder de afdelingen 
opereren. Zoals het staat beschreven, heeft het verregaande consequenties, o.a. over de financiën. Johan Ru-
mahloine vraagt de leden om er over na te denken en het bestuur te voorzien van argumenten. 

De aanwezigen vindende informatie vaag, willen bv graag de intentieverklaring zien. Het  voorstel is om dit op 
een aparte vergadering uitgebreid te bespreken.

15. SAMENWERKING PVDA- GROEN LINKS
De agenda heeft meer tijd gevraagd dan voorzien en het voorstel wordt gedaan om deze, samen met het vorige 
punt, apart te bespreken. Het bestuur pakt dat op.

Na de vergadering blijven een aantal leden voor de lunch en de interessante presentatie van Bart Pijper over zijn 
verwondering voor de natuur. Een leerzame afsluiting.

tekst: LFB, beeld: Pixabay biwith
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VERSLAG 
LEDENVERGADERING 

15 NOVEMBER 2023

 Deze ledenvergadering werd gehouden in Het Knooppunt.

MEDEDELING VOORAF:
De voorzitter vertelt over de kritische toestand waarin Gert H is opgenomen na een verkeersongeval, waarbij zijn 
broer is overleden. Een zus is ongedeerd gebleven. De familie heeft verzocht dit aan de leden mee te delen. We 
leven mee met de familie en hopen op het beste voor Gert.

Via de krant zijn we op de hoogte van het overlijden van Fré Spijkstra, bij leven actief geweest voor de PvdA en 
de FNV

1. OPENING EN VASTSTELLEN AGENDA
De voorzitter opent om 19.35 de vergadering en de agenda kan ongewijzigd vastgesteld worden. Ze noemt de 
namen van degenen die met kennisgeving afwezig zijn.

2. MEDEDELINGEN
Er zijn geen overige mededelingen.

3. NOTULEN VERGADERING 25 MAART 2023 
Deze staan door een misverstand niet in de Rooievener en zijn ook niet geprint. Deze zullen op de eerstvolgende 
ledenvergadering vastgesteld worden.

Nav de vorige vergadering vraagt Hendrikus hoe het staat met de samenwerking met de 3 andere afdelingen. 
Gezien de ontwikkelingen en actualiteit gaat de aandacht van het bestuur nu uit naar de samenwerking met 
GroenLinks Hoogeveen. De andere afdelingen staan daar anders tegenover en gaan verder met het proces. Zij 
houden ons op de hoogte van hun vorderingen. Zij waren duidelijk ook al verder in het proces. Spannend jn het 
geheel zijn ook nog de afdelingsfinanciën.

Wolter vraagt zich af of er, voortgaand op de huidige ontwikkelingen, vanuit landelijk ook een routekaart zal ko-
men over de samenwerking met de beide linkse partijen. We zijn van mening dat dat niet meer dan logisch zou 
moeten zijn.

4. BESTUURSLEDEN
Johan Rumahloine is aftreden en niet herkiesbaar. 
Louise Brink is bereid nog een periode te blijven. 
Ad Verschoor heeft zich aangemeld als nieuw bestuurslid. 
Er wordt ingestemd met de (her)benoeming van Ad en Louise. 
Johan wil blijven helpen met de campagne en gaat ook aan de slag voor de FNV.

5. JAARPLAN 2024
Alie benoemt een aantal punten uit het jaarplan. Advies van Wijnhout om ook vooruit te kijken naar zaken die op 
ons afkomen, zoals de Europese verkiezingen. Deze zijn een goed uitgangspunt voor een ledengesprek. Stan 
vult aan dat er plannen zijn voor het organiseren van een politiek café met een spraakmakende gast . Daar gaan 
we meer over horen.
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6. BEGROTING 2024

Anton lichtt de posten op de begroting toe. Nieuw is een bescheiden budget voor de fractie om gerichter te 
kunnen posten op FB. Niet alleen de volgers, maar ook naar doelgroepen. De begroting wordt onveranderd 
vastgesteld. 

7. UIT DE FRACTIE
Stan: de gemeentebegroting is in de raad in recordtempo vastgesteld. Het gaat  financieel goed met Hoogeveen 
en er kan de komende jaren het nodige gerealiseerd worden. Er zijn veel achterstanden zoals aan wegen en 
fietspaden.

Omdat er landelijk een wijziging in de bekostigingssystematiek komt, wordt 2026 een ravijnjaar genoemd. De 
huidige vorm duur tot 2025, de nieuwe vorm start in 2027, maar niemand weet nog hoe en wat. Het advies van 
de VNG is om een niet-sluitende begrotingen te maken om het risico zichtbaar te maken.

Dit jaar wordt in de begroting voor het eerst gespreken over beleid voor de LHBTI+groep, historisch. Er wordt 
geïnvesteerd in cultuur, het Podium mag uitgroeien tot een waardig poppodium. Ook museum de Duikelaar krijgt 
aandacht.

Er komen een extra aantal beschutte werkplekken.

Voor de fractie zijn er twee belangrijke aandachtspunten: de buurthuizen en het zwembad. Dat willen ze ook luid 
en duidelijk kenbaar maken via pers, sociale media en publieksacties. Zorgen dat dit op de agenda blijft en dat 
er actie plaatsvindt.

Coffeeshop: Van nulbeleid naar beleid. Er spelen veel vragen over veiligheid en locatie. Hoewel wetenschap-
pelijk onderbouwd is dat twee locaties beter zou zijn, gaat Hoogeveen vooralsnog voor één locatie. Er zijn nog 
veel keuzes te maken.

8. RONDVRAAG
Ad: Wie kan er zaterdagmiddag meehelpen bij de flyeractie in Hollandscheveld? 
 Graag flyers meenemen om in de beurt rond te brengen (in de hotelapp aangeven waar je gaat/bent  
 geweest, zodat we geen dubbele routes lopen. 
 Dinsdagmiddag is er een verkiezingsestafette op het station. Een groep jongeren komt met de trein 
 delen flyers uit en gaan weer verder. Graag zoveel mogelijk belangstellenden.

Wolter: vraagt of de mensen die de Rooievener (met uitnodiging) niet via de mail krijgen op een andere ma 
 nier uitgenodigd worden. Antwoord: die krijgen hem in de brievenbus

Alie: Vraag om redactieleden Rooievener. 
 Anton, Ad en Jan gaan aan de slag.

9. SLUITING
De voorzitter sluit om 21.15 uur de vergadering.

tekst: LFB, beeld:  Pixabay tartupStockPhotos
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Een beetje morbide grapje: een man springt van een toren af en toe roept als hij nog zo’n meter boven de grond 
is “Tot hiertoe gaat alles prima !” Op de een of andere manier moet ik dan aan Mark Rutte denken. Ooit had 
Rutte het over ons land als een “teer vaasje” dat je niet uit de handen moest laten vallen. Rutte heeft dat vaasje 
al halverwege zijn periode als minister-president uit zijn handen laten vallen.

Onderwijs, zorg, woningmarkt, landbouw, Groningen, toeslagen, infrastructuur, natuur er is geen onderwerp te 
bedenken of er gaat van alles mis. Maar Mark Rutte blijft de optimist die een meter boven de grond nog roept 
dat alles prima gaat. Als er echt iets helemaal is mis gegaan wil hij nog wel eens excuses maken, maar daarna: 
weer vrolijk verder. Inmiddels is Rutte ook zelf tot het besef gekomen dat hij te lang is door gegaan. Hij laat ons 
land belabberd achter.

Er moet dus nog al wat opnieuw aangepakt worden. Nieuwe verkiezingen zijn normaal gesproken een probate 
manier om weer fris aan de slag te gaan. Alleen zit er kennelijk zoveel wrok onder de kiezers in ons land dat de 
meeste stemmen naar partijen zijn gegaan die zelf niet al te fris zijn, laat staan dat ze fris nieuw beleid kunnen 
maken. BBB is met zestien zetels de grootste partij in de Eerste Kamer, de PVV is met zevendertig zetels de 
grootste partij in de Tweede Kamer.

Tel uit je winst!

Natuurlijk is er daarnaast nog het Nieuw Sociaal Contract van Pieter Omzigt, waar ze wel in de smiezen hebben 
dat dingen anders moeten. Maar dat die partij daarom niks te zoeken heeft in een kabinet met PVV en BBB met 
steun van de VVD, bleek tijdens de eerste fase van de formatie. Van der Plas kan niet rekenen en vindt alles pri-
ma als de boeren maar aan kunnen blijven klooien. Wilders stelt het zo voor dat alle leuke dingen voor “het volk” 
betaald kunnen worden als we iedereen bij de grens tegen houden en de mensen die er al zijn over de grens 
zetten. Gij gelooft dat! Omzigt geloofde het niet en stapte daarom uit de formatie. Het was nog beter geweest als 
hij er helemaal niet aan begonnen was. De PVV staat zover van de (staatsrechtelijke) werkelijkheid af dat je er 
niet mee zou moeten willen samenwerken. Ook al roepen ze bij die beweging dan moord en brand. 

Meer dan driekwart van de kiezers heeft niet op de PVV gestemd. En het is daarom volstrekt democratisch om 
buiten de PVV om een kabinet te vormen. Ooit viel de PvdA buiten de boot, ondanks dat ze onder leiding van 
Joop den Uyl de grootste partij was. Het mooiste zou natuurlijk een gewoon kabinet zijn waarin ook Groen Links/
PvdA zit, tenslotte zijn we de tweede partij. ik denk dat we genoeg frisse ideeën hebben om echt wat aan de 
grote problemen waar we mee kampen te doen, maar ik vrees dat het er niet in zit. Wat er wel in zit mag Joost 
weten. Eigenlijk willen zowel Omzigt als Yesilgoz zich niet met Wilders vertonen op het bordes, Maar wel recht-
se “speerpunten” als immigratie binnen halen. Wilders wringt zich in allerlei bochten om toch aan de macht te 
komen., Maar dat hij twee PvdA’ ers nodig heeft, Plasterk uit ijdelheid en Putters uit plichtsbesef, geeft aan dat 
de PVV geen enkele solide bestuurlijke basis heeft. Armoe troef, met Gom van Strien als wandelend symbool. 
Hoe komt het dat mensen dan toch massaal op zo’ n rare partij stemmen? Onzekerheid denk ik, ons land moet 
op vele terreinen een forse transformatie ondergaan. Niemand kan aangeven hoe dat gaat lopen en dan is het 
verleidelijk op partijen te stemmen die, zoals de PVV en de BBB, schijnzekerheid aan de man zitten te brengen. 
Dat levert uiteindelijk niks op, hoog uit een rariteitenkabinet met een kort leven. Wordt vervolgd.

tekst: Wijnoud Punt, beeld: Pixabay EstateAgentNetworking

WIJNHOUT PUNT
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DE 
CAMPAGNE 
COMMISSIE 

ZOEKT 
JOU !!!

De aanhef van dit artikel laat zien dat 
we op zoek zijn naar nieuwe actieve 
leden voor de campagnecommissie. 
Sinds de laatste 2e Kamerverkiezingen 
werken we daarin op een heel plezierige 
wijze samen met plaatselijke leden van 
GroenLinks en de bedoeling is dat we 
dat blijven doen.
Ook willen we onze activiteiten uitbreiden om 
vaker, zichtbaar, aanwezig te zijn tijdens evene-
menten en openbare vergaderingen.

Vaker zullen we ons laten zien vanuit een kraam 
met allerlei informatie of vanachter een infor-
matietafel tijdens openbare bijeenkomsten als 
ledenvergaderingen, politieke cafés en (jaar-)
markten. Voor de zichtbaarheid op straat zijn 
strandvlaggen in bestelling, zodat men ons van 
ver al kan zien.

Om te komen tot een continue-campagne is het 
nodig eenmaal per maand te vergaderen op 
iedere 2e dinsdag van de maand.

Van commissieleden vragen we de vergade-
ringen bij te wonen, zich in te zetten tijdens de 
activiteiten en waar mogelijk nieuwe partijleden 
te werven.

Lijkt het jullie leuk om actief mee te doen in 
deze commissie. meld je dan aan bij mij. Ik ben 
namens het bestuur voorzitter en campagnelei-
der van de commissie.

Ik ben per mail te bereiken via: 
fam.acverschoor@kpnmail.nl

Na ontvangst zal ik je z.s.m. bellen of mailen.  
Ik zie met veel plezier jullie reactie tegemoet

met vriendelijke partijgroeten

tekst: Ad Verschoor beeld: Pixabay B_Me
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Ik ben in 2019 lid geworden van de PvdA, dit op een 
donderdagavond in het bijzijn van mijn moeder en Gert 
Huijgen. Of dit in het bijzijn van deze twee sterk geopi-
nieerde individuen onder dwang was, laat ik in het mid-
den. Zoals een aantal misschien weten is Inge Oosting 
mijn moeder en kennen misschien ook wel een aantal 
van haar karakteristieken. Zoals ze vaak ‘vurig’ voor de 
gelijkheid voor allen streed in het Hoogeveensche ge-
meentehuis, kon ik zo nu en dan ook braaf deze betogen 
thuis huiverig toehoren. Ondanks dat ik het op jongere 
leeftijd soms niet altijd wilde horen, heb ik deze beto-
gen toch tot mij genomen en nooit vergeten. Het ‘Rooie 
plantje’ in mij, was al vroeg gezaaid.

Om even terug te komen naar het heden, ik zit in het laat-
ste jaar van mijn studie accountancy en werk daarnaast 
als werkstudent bij PWC in Hamburg. Door mijn studie en 
werk, ben ik in de afgelopen jaren woonachtig geweest 
in Groningen en Hamburg. Hierdoor ben ik in contact 
gekomen met mensen van verschillende culturen, natio-
naliteiten, geloofsovertuigingen en levensovertuigingen. 
Door het in gesprek te gaan met elkaar en elkaars me-
ning en verschillen te respecteren, zou er geen conflict 
moeten zijn, wat niet uitgepraat kan worden. Helaas is 
dat vandaag de dag niet altijd zo, desondanks moeten 
we het dichtstbijzijnde haalbare altijd blijven nastreven. 
Vandaar spijt het me soms, dat we in het nieuws moe-
ten lezen dat de sociaal-democratie niet meer is, naar 
mijn mening kan dit niet verder van de waarheid zijn. In 
mij, en in net zoals vele andere leeftijdsgenoten, brand 
de sociaal-democratie harder dan ooit. Juist in deze tijd 
moeten we naar gelijkheid streven, deze tijd waar juist 

sommige groepen voor meer verdeeldheid zorgen onder 
ons. Een gelijke kans voor iedereen, is het minste recht 
waar we voor moeten strijden.

En nu een blik op de toekomst, zoals iedereen niet is 
ontgaan, is de afdeling over de afgelopen jaren gekrom-
pen en is er een vergrijzing gaande. Daarom is het voor 
mij ook een belangrijk punt, om zoveel mogelijk nieuwe 
leden te werven, ik wil mij daarbij vooral gaan richten op 
de jongvolwassenen. Juist nu, kunnen wij ‘jongvolwas-
senen’ leren van de eerdere generaties, en deze idealen 
en overtuigingen voortzetten voor zelfs de generaties 
die na ons komen. Natuurlijk zijn er verschillen tussen 
hoe de ‘jonge’ generatie zaken zien en hoe de ‘oude’ 
generatie zaken zien, maar uiteindelijk valt dat in het niet 
bij hetgeen wat we allemaal in het gemeen hebben, dat 
is ons ‘Rooie hart’. 

Om af te sluiten wil ik graag zeggen dat ik dankbaar ben 
dat ik actief onderdeel mag zijn van onze partij in het 
mooie Drenthe, in het mooie Hoogeveen en daarnaast 
ook dankbaar ben te zeggen dat ik (net zoals misschien 
vele anderen), ben geïnspireerd door een sterke ‘Rooie 
Vrouw’.

tekt:Anton Benjamins  beeld: PixabayAlexas_Fotos

Ik zal eerst eens beginnen met mezelf voorstellen; mijn naam is Anton Benjamins, 
opgegroeid ‘op Elim’ en ben 24 jaar oud. Sinds eind 2021 zit ik in het bestuur van onze 
mooie afdeling en ben ik naast algemeen bestuurslid ook penningmeester voor de af-
deling. Ik heb in de afgelopen 1,5 jaar veel geleerd over de bestuurlijke taken en func-
ties en daarnaast met name ook veel over onze partij, vandaar dat ik het hoog tijd vond 
om ook mijn bijdrage te leveren aan de Rooie Veener.
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‘Ongelijk investeren voor gelijke 
kansen’. Het was de rode draad in 
een vol ‘Het Podium’ in Hoogeveen 
waar Marjolein Moorman te gast 
was bij het politieke cafe van de 
plaatselijke PvdA.
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Veel mensen waren, ondanks de Code Oranje die was 
afgegeven, afgereisd naar Hoogeveen. En zij troffen 
een Marjolein Moorman die op dreef was en de zaal 
volop inspireerde. ‘Wat we zelf hebben gecreëerd kun-
nen we ook zelf aanpakken. Ik wil dat er voor de kinde-
ren in de stad gelijke kansen zijn. Daar doe ik het voor!’

Moorman, PvdA-wethouder in Amsterdam, ging in 
gesprek met de Hoogeveense PvdA-wethouder Mark 
Tuit. Samen knokken zij voor kansengelijkheid en ta-
lentherkenning voor elk kind. Ze spraken op het po-
dium af om bondgenoten te worden in deze strijd en 
Moorman nodige Tuit en zijn team van ‘Jong Hooge-
veen’ uit voor een bezoek aan Amsterdam.

Daarna kreeg de zaal uitgebreid de mogelijkheid om vra-
gen te stellen. En dat gebeurde volop. 

Met het politieke cafe is een oude traditie nieuw le-
ven ingeblazen. De PvdA-Hoogeveen gaat, net als in 
het verleden, met enige regelmaat weer inspirerende 
gasten naar Hoogeveen halen. De lat ligt hoog na het 
zeer geslaagde en inspirerende bezoek van Marjolein 
Moorman aan Hoogeveen.

tekst:  Mark Tuit, beeld Paula Bansema

Vlak voor de laatste Statenverkiezingen in maart 
2023 namen Provinciale Staten een belangrijk be-
sluit: in de nieuwe statenperiode, de huidige dus, wil 
de provincie het instrument Burgerberaad inzetten. 
Voorlopig eenmalig en vooral als pilot om van te le-
ren. Na de verkiezingen is een statenwerkgroep on-
der leiding van ‘onze’ Fenneke aan de slag gegaan 
met de voorbereidingen en in december hebben 
de Staten besloten dat het Burgerberaad ‘wonen in 
Drenthe’ als onderwerp heeft. We zijn enorm be-
nieuwd hoe dit gaat uitpakken, het eerste Burgerbe-
raad in Drenthe. Een nieuwe manier om inwoners uit 
alle delen van de provincie te betrekken bij de grote 
vraagstukken waar de provincie mee van doen heeft. 
Liefst 30.000 inwoners krijgen straks een enquête in 
de bus met de vraag of ze deel willen nemen aan 
het Burgerberaad. Uiteindelijk worden daarvan 150 
deelnemers zodanig geselecteerd dat een goede 
afspiegeling van de Drentse samenleving ontstaat. 
De geselecteerde deelnemers gaan vervolgens een 
aantal bijeenkomsten houden, nodigen experts uit, 
discussiëren met elkaar en komen uiteindelijk met 
een advies en aanbevelingen: hoe zorgen we dat ie-
dereen in Drenthe een comfortabele, passende plek 
heeft en krijgt om te wonen. Wat is daarvoor nodig en 
waar komen die huizen dan te staan? 

Dat is goed voor de provincie om te weten, maar 
zeker ook voor de gemeenten en onze eigen lokale 
politici. Want dat er huizen bij moeten komen, is niet 
de vraag. Veel belangrijker is inderdaad: wat voor 
huizen en waar? Krijgt elk dorp er een straatje bij? 
Of wordt er een nieuwe grote uitbreidingswijk aan de 
bestaande stad toegevoegd. Wordt het inbreiding of 
uitbreiding?

Of gaan we in Drenthe de hoogte in en toppen we de 
bestaande bouw op met extra verdiepingen? 

Kortom, interessant proces waar we in onze Sta-
tenfractie naar uitkijken. Goed om te volgen hoe dit 
gaat en of het misschien ook iets voor onze gemeen-
te is om eens uit te proberen. En natuurlijk sowieso 
goed om op lokaal niveau alvast eens met elkaar 
na te denken en te praten over het thema ‘wonen in 
Hoogeveen’.

tekst: Hendrikus , beeld Pixabay Peggy_Marco

STATENPRAAT
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Verkiezingen voor Europees Parlement komen er aan. Zeker van belang, maar ik wil even terug naar 
november, want nog steeds boos, verontwaardigd. Verontwaardiging nam achteraf nog meer toe, toen 
me later duidelijk werd hoe de TV zender gemanipuleerd had. Zag vlak voor de verkiezingsdag op SBS 
6 Frans Timmermans geconfronteerd worden met een vrouw die bepleitte het eigen risico zorgverzeke-
ring af te schaffen. Timmermans zei ,welwillend, er mee aan de slag te willen gaan. Wilders zat ook aan 
tafel en trok direct heftig, zelfs schreeuwend, van leer.  ‘Het kan vandaag nog’, riep hij. ‘Mevrouw kan 
niet wachten, mevrouw moet nu dat geld hebben! Dat een leider niet zegt: Mevrouw, we gaan morgen 
dat eigen risico afschaffen’ is een schande! Mevrouw moet het geld hebben, schande’.

Veel later bleek bemoeienis van Jeroen Pauw, zijn bedrijf produceerde het item en had de vrouw uit-
genodigd. Het was niet de eerste keer dat zij op TV was, bleek ook achteraf. Heel arm was zij ook niet. 
Geen spontane scene dus,  wel veel besproken en met gevolgen. Achteraf zelfs een historische scene 
die Timmermans ongetwijfeld heel veel stemmen heeft gekost. Weliswaar kreeg Pauw later verwijten, 
maar hij speelde de vermoorde onschuld. 

Eind januari bij het Tweede Kamer debat over Zorg, dienden onze Julian Bushoff en Van Dijk, SP, con-
crete voorstellen in om  eigen risico te verkleinen of afschaffen. Fleur Agema, al jaren PVV woordvoer-
der Zorg, wilde er niets van weten, dat terwijl haar baas Wilders bij de bewuste TV- uitzending geroepen 
had ‘Het kan vandaag nog, mevrouw kan niet wachten, een schande’. Er is maar één conclusie mogelijk. 
Populisten als Wilders plegen kiezersbedrog. Helaas blijkt dit soort gang van zaken PVV kiezers niet tot 
zelf denken aan te zetten. Integendee,l ze praten de houding van Agema zelfs goed. Dat terwijl Agema 
een grote verkiezingsbelofte schendi en zij zelf er eerder al vele malen voor gepleit had. De eerste test-
case voor de populisten en gelijk loopt het fout.

Ik blijf wel zitten met de vraag: Hoe kun je die echt heel grote groep doen inzien dat ze een populist 
in het zadel helpen. De geschiedenis heeft geleerd waartoe dat kan leiden. Graag neem ik het advies 
van Sheila Sitalsing bij aanvaarden van haar ere- doctoraat ter harte. “ Niet normaal maken, wat niet 
normaal is. Signaleer het abnormale en blijf dat doen. Het ongewone niet gewoon laten worden. Nooit 
je mond houden, altijd op komen voor de rechtstaat. Als we het ongewone gewoon beginnen te vinden 
is dat het begin van de ondergang van onze democratie.”

tekst: Jerk Otten,   beeld: Hein de Kort
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Gert werd in 1976 ten tijde van het kabinet Den Uyl lid 
van de Partij van de Arbeid. Een progressieve periode 
waarin de PvdA volop inzette op gelijke spreiding van 
kennis, inkomen en macht. In zijn politieke loopbaan 
en aanschuifmomenten bij de latere fractie, is dit altijd 
het uitgangspunt voor Gert gebleven.

In de roerige jaren zeventig en tachtig leverde Gert zijn 
bijdrage aan de afdeling als bestuurslid. Het plakken 
van de verkiezingsposters ‘s avonds in het donker. En 
het stencilen en het bezorgen van de Rooie Vener. 
Toen deze enige jaren geleden ter discussie kwam te 
staan in de afdeling, pleitte hij vol vuur voor het voort-
bestaan.

Eerlijke en transparante politiek dicht bij de mensen, 
dat was waar Gert voor stond. En daarbij mocht de 
PvdA in Hoogeveen volgens Gert, als het onderwerp 
daarom vroeg, wel eens wat meer activistisch optre-
den. Moest er daarom af en toe een keer een stevig 
tegengeluid klinken, ondanks dat de PvdA in de coali-
tie zat, dan was dat maar zo en dan stond hij daar ook 
pal voor. De motie over de loempia kar achter de Hema 
jaren geleden is daar een hilarisch voorbeeld van.

Gert heeft zich jarenlang ingezet voor het openbaar 
onderwijs in Hoogeveen. Trouw bezocht hij de Oranje-
buurt, o.a. samen met Rieks Siebering en Klaas Smid, 
en bleef strijden voor een goede positie van de be-
woners. Wat was hij trots toen de tentoonstelling over 
de Oranjebuurt werd geopend, waar hij als lid van de 
werkgroep aan had bijgedragen. Als financiële man 
van de PvdA fractie werden door Gert begrotingen en 

jaarrekeningen tot op detail doorgespit en werd het 
college hierop bevraagd. Hij nam zijn taak uiterst seri-
eus en trok met veel plezier Hoogeveen in om met in-
woners en organisaties in gesprek te gaan, een echte 
volksvertegenwoordiger 

Na ruim twee periodes als raadslid, keerde Gert weer 
als penningmeester terug in het bestuur. Daarnaast 
bleef hij actief in het maatschappelijk veld o.a. als pen-
ningmeester van het Leefbaarheidsfonds.

Wat veel mensen niet meekregen was dat Gert ook 
een stille kracht in de partij was als het ging om het 
helpen van partijgenoten. Degenen die in moeilijkhe-
den zaten, in wat voor vorm dan ook, bood hij de hel-
pende hand. Zonder daar zelf ooit iets voor terug te 
verwachten.

We hebben Gert gekend als een strijdbaar, sociaal en 
maatschappelijk zeer actief en betrokken mens, die 
bleef strijden voor rechtvaardigheid 

Gert is heel waardevol voor de afdeling geweest, waar 
we met veel respect op terugkijken. Een megagrote 
rode pluim voor Gert, als mens en als partijgenoot! We 
gaan hem missen.

Bestuur, fractie en de leden van de PvdA in Hooge-
veen wensen Henny, Martijn en Julian, Lisette, Joshua 
en Micky alle sterkte om het verlies van Gert te dragen.

tekst: Inge Oosting beeld: fam. Huijgen

“Frei sind die Gedanken”

Gert Huijgen is 30 november overleden. 
Hij was ruim 47 jaar lid van de PvdA en zeer actief 

in de afdeling Hoogeveen. Als bestuurslid,  
gemeenteraadslid en jarenlang als een van de 

drijvende krachten achter de Rooievener.

IN MEMORIAM 
GERT HUIJGEN 

(1945-2023)
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Jan Bauer 
06-5896 8075 
j.bauer@hoogeveen.nl

Wolter Dekker 
06-12091298 
w.dekker@hoogeveen.nl

Jan de Goede 
j.de.goede@hoogeveen.n 
06-82044057l

PROVINCIALE STATEN 
Hendrikus Loof 
06-50507137 
vondel15@home.nl

WEBSITE
Martin van ter Beek 
06-12119245 
vanterbeek.m@gmail.com

ROOIE VENER
Bestuur (redactie)

Studio Meibrink 
0528-232011 
studio@meibrink.nl
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